

2020 年春季学期小班幼儿保教费收退费

Refund of Nursery Tuition fees for Spring Semester 2020

月份 Month	每月法定工作日 (单位: 天) Official work days	执行收费标准 (单位: 元/生/月) Tuition amount	每月在园天数 (单位: 天) School open days	说明: (按月计算方式) Description: (Calculated monthly)
五月 May 开学日 5月27日 School open on 27th of May	19 days	国内部 Domestic section: 2900 外籍部 Foreign section: 5300	3 days	未超过法定日四天(含四天), 按照 20%收取保教费。 Fee is charged as 20% as opening period is less than 4 official work days.
六月 Jun	21 days	国内部 Domestic section: 2900 外籍部 Foreign section: 5300	21 days	超过法定日一半, 按全月收取保教费。Fee is charged as full month as opening period is more than half of official work days
七月 July	22 days	国内部 Domestic section: 2900 外籍部 Foreign section: 5300	13 days	超过法定日一半, 按全月收取保教费。Fee is charged as full month as opening period is more than half of official work days

1、小班春季预收 5 月 20% 和 6 月、7 月整月费用, 已支付的差额将在 6 月 5 日退还。
School charge full month for June and July and 20% for May. The difference compared to fees already paid will be refunded to parents' account by June 5th.

2、5-7 月的学生实际出勤将在学期末统计, 根据江苏省幼儿园收费管理办法, 计算退费。
Other refunds will be made at the end of school year when the actual attendance days will be counted.

此收退费方案不适用于已经提出退学的家庭。

This plan doesn't apply to families who have already applied withdrawal.

新纽顿会心幼儿园
Newton Hui Xin Campus

2020 年 5 月 26 日 May 26th, 2020